
 
 

 

第五輪 WeLab Bank 「每周抽萬元獎品」活動已經圓滿結束，感謝大家支持！ 

 

 

 得獎名單公佈：  

 

抽獎日期 得獎者 
22/12/2025 YUAN, N**              

 

 

獎品：  

iPhone 17 Pro Max 1TB 一部（價值 13,599 港幣）或其等值的獎賞 

 

 

領獎方式：  

得獎者將於抽獎日後兩個工作天內經於本行登記的電郵地址及手機號碼收到由本行以

電子郵件、客服電話發出的得獎通知（「得獎通知」）。 得獎通知將包含獎品或替代獎
品（如適用）的領獎詳情。 得獎者需依得獎通知內的領獎詳情領獎。  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

第五轮 WeLab Bank 「每周抽万元奖品」活动已圆满结束，感谢大家支持！ 

 

 

得奖名单公布： 

 

抽奖日期 得奖者 
22/12/2025 YUAN, N**              

 

 

奖品： 

iPhone 17 Pro Max 1TB 一部（价值 13,599 港币）或其等值的奖赏 

 

 

领奖方式： 

得奖者将于抽奖日后两个工作天内经于本行登记的电邮地址及手机号码收到由本行以

电子邮件、客服电话发出的得奖通知（「得奖通知」）。得奖通知将包含奖品或替代奖品

（如适用）的领奖详情。 得奖者需依得奖通知内的领奖详情领奖。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

The fifth round of “Win HKD10,000 Prize Every Week” Lucky Draw Campaign has 
successfully concluded. Thank you all for your support!  

 

 

 Winner’s list announced: 

 

Lucky Draw Date Winner 
22/12/2025 YUAN, N**              

 

 

Prize:  

An iPhone 17 Pro Max 1TB (worth HKD13,599) (or a reward of equivalent value) 

 

 

Prize Collection Method:  

The Winner will be notified by email and phone call (the “Winner Notification”) within 2 
business days from the Lucky Draw Date according to his/her latest email address and 
the mobile phone number registered with the Bank. The redemption method of the Prize 
or Substitute Prize (if applicable) will be included in the Winner Notification. The Winner 
must follow the instructions in the Winner Notification to redeem the Prize or Substitute 
Prize (if applicable).  


